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Защото утре започва от днес 

Здравейте, виртуални приятели! 

Тези от вас, които следят блога ми, несъмнено си спомнят размислите ми за това как можем 
да бъдем полезни за своята общност. И понеже смятам, че делата трябва да следват отблизо 
думите, реших да стана доброволец в младежката секция на Българския червен кръст. Научих 
много за доброволческата дейност на тази световна организация у нас, срещнах се с 
връстници, които споделят моите възгледи и са готови да жертват някой и друг час, за да 
помогнат било на деца, било на възрастни хора. 

Невероятно е колко много неща можеш да направиш, стига да имаш идеи и желание. 
Например тази игра, която група връстници измислихме за децата на възраст 8-10 години, и 
която ги учи на безопасно поведение в цифровата джунгла на интернет – хлапетата в три 
училища бяха във възторг. 
Други доброволци помагаха в социалната кухня, която Червеният кръст поддържа. Бяха 
много горди, че са успели да уговорят няколко близки ресторантчета да даряват своите годни, 
но неизползвани продукти на кухнята, вместо да ги изхвърлят. Като се замислиш, не е ли 
срамота да се изхвърля храна под носа на хора в нужда, които броят всяка хапка? 

Вчера ми се обади Вера, с която работихме по проекта за сигурен интернет за деца. Следва 
важна новина, дръжте се! Доброволческата организация на Вера се е записала да участва в 
следващата Среща на европейската младеж догодина в Страсбург и тя иска аз да съм в екипа, 
който подготвя участието!  

В продължение на два дни хиляди млади хора от целия ЕС ще се срещнат в Европейския 
парламент в Страсбург, за да обсъждат всевъзможни теми, които ги вълнуват, да представят 
свои проекти и дори идеи за нови закони. А темите са толкова интересни, че просто не знам 
откъде да започна: изкуствения интелект, достъпа до здравеопазване, цифровото управление, 
опазването на околната среда, борбата с глада, образованието на утрешния ден, опасността от 
популизма, разделението между бедни и богати … Вера иска да прегледаме програмата и да 
изберем теми, по които да се включим в обсъжданията. Отсега мога да ви кажа, че изборът 
ще бъде труден. А най-интересното е, че след дискусиите ще можем да запознаем депутатите 
с нашите идеи за промяна на заседания на истински парламентарни комисии. Представяте ли 
си? Още нямаме право да гласуваме, но въпреки това можем да заявим какъв бихме искали да 
бъде нашият живот утре. Вижда ми се справедливо. Участвам! 


